
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PETRIJANEC 
OPĆINSKO VIJEĆE 
KLASA: 024-01/23-01/2 
URBROJ: 2186-6-01/1-23-19 
Petrijanec, 31. listopada 2023. 
 
Temeljem članka 36. Statuta Općine Petrijanec (»Službeni vjesnik Varaždinske županije«, 

broj 31/21) sazvana je 25. sjednica Općinskog vijeća za dan 31. listopada 2023. godine u 

Velikoj dvorani Društvenog doma u Petrijancu, Trg svetog Petra 8, s početkom u 19:00 sati 

te je izrađen sljedeći 

 

ZAPISNIK 
sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec 

 

Nazočni vijećnici: 1. Martin Evačić, predsjednik Općinskog vijeća, 2. Zvonko Bedenik, 

potpredsjednik Općinskog vijeća, 3. Matija Košić, potpredsjednik Općinskog vijeća, 4. Diana 

Kovačić, 5. Ines Krobot, 6. Marijan Ljubić, 7. Miroslav Koprek, 8. Rudolf Potočnjak, 9. Ines 

Kurečić, 10. Gordana Vidović. 

 

Sjednici opravdano nisu nazočni: Goran Kišić, Josip Božić, Zdravko Mikulek 

 

Sjednici su nazočni: Željko Posavec, općinski načelnik, Ankica Košić, pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela 

 
 UTVRĐIVANJE KVORUMA I IMENOVANJE ZAPISNIČARA 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 10 

vijećnika od ukupno 13 vijećnika te utvrđuje kako je za pravovaljano donošenje odluka 

potrebna natpolovična većina (7 članova).  

Zapisnik piše  Ankica Košić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Martin Evačić prelazi na USVAJANJE DNEVNOG REDA. 

 

Uz poziv na 25. sjednicu Općinskog vijeća vijećnici su dobili sljedeći  

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 

1. Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća od 14. rujna 2023. godine 

2. Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 100/38 k.o. Majerje 

3. Rezolucija o proglašenju Općine Petrijanec sigurnim mjestom za žene 

4. Odluka o donošenju Plana djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih 

nepogoda za 2024. godinu 

Plan djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

5. Odluka o isplati troškova za nekretninu u vlasništvu Općine Petrijanec 



6. Obavijest Varkom d.o.o. o otpisu potraživanja od Općine Petrijanec temeljem 

Sporazuma i Ugovora s Hrvatskim vodama Zagreb u razdoblju od 2005. do 2011. 

godine 

7. Potrošnja energenata u javnim objektima na području Općine Petrijanec 

8. Demografska slika Općine Petrijanec, broj živorođene djece po naseljima za 

razdoblje od 2005. - 2021. godine i živorođena djeca po općinama Varaždinske 

županije 

 

PRIJEDLOG IZMJENE I DOPUNE DNEVNOG REDA 

 

9. Odluka o usvajanju Izvješća o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa i 

drugim razlozima osnovanosti pokretanja postupka izrade 3. izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Općine Petrijanec 

10. Pitanja i prijedlozi vijećnika 

11. Razno 

 

 
Martin Evačić, predsjednik Općinskog vijeća daje dnevni red i prijedlog izmjene i dopune 
dnevnog reda na usvajanje.  

Sa 10 glasova „ZA“ prihvaća se prijedlog dnevnog reda i prijedlog izmjene i dopune 
dnevnog reda. 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća od 14. rujna 2023. godine 

 

Martin Evačić pita da li ima netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 24. sjednice te 

otvara raspravu.  

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 10 

glasova „ZA“ donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se zapisnik sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec od 14. rujna 

2023. godine. 

 

Točka 2. 

Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 100/38 k.o. Majerje 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi da se radi o Odluci o kupnji zemljšta k.č.br. 100/38 k.o. 

Majerje. Čestica se nalazi iza nogometnog kluba u Majerju. Vlasnik čestice je Hajsok Andrija, 

cijena koju je on ponudio je 1.700,00 eura. Radi se o čestici koja se naslanja na nogometni 

klub, između šudrane i nogometnog kluba u Majerju. Radi se o tome da planiramo raditi 

nogometni centar za mlađe, ovdje trebamo još jednu česticu odnosno još jedno igralište. 

Sadašnji nogometni centar ima pet kategorija (U-9, U-11, U-13, U-15, U-18), igraju dio 

prvenstva u Novoj Vesi, nešto u Petrijancu, međutim problem su treninzi i zauzetost 

nogometnih terena jer moramo razmišljati da nam na tim terenima trening održavaju 



seniorske ekipe i veteranska ekipa Orača. Ideja je da se otkupi česticu i da se napravi malo 

nogometno igralište i možda nogometni centar preselimo u Majerje. Projekt financira 

Ministarstvo turizma i sporta i nadamo se da će nam odobriti projekt. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rudolf Potočnjak navodi: „Tu piše 7,79 eura po m², znači ukupno 21.000,00 eura?“ 

 

Načelnik Željko Posavec navodi da je to procjena od procjembenog elaborata. Čovjek 

česticu koristi kao neplodno zemljište na kojem ima stajski gnoj skladišten. 

 

Rudolf Potočnjak pita: „Koliko je još takvih čestica koje nisu vlasništvo općine a privatno su 

vlasništvo?“ 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako ima još dosta takvih čestica u vlasništvu drugih 

privatnih vlasnika i pokazuje na katastru koje su to čestice. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 10 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o kupnji zemljišta 

k.č.br. 100/38 k.o. Majerje. 

 

 

Točka 3. 

Rezolucija o proglašenju Općine Petrijanec sigurnim mjestom za žene 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako s obzirom na navedene dokumente u vezi Rezolucije 

predlažemo da se donese Rezolucija. U Općinskom vijeću prije je bilo više žena, sad ih je 

manje. U mjesnim odborima je veliki broj žena. Imate obrazloženje Rezolucije, molim Vas da 

podržite Rezoluciju. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 10 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Rezoluciju o proglašenju 

Općine Petrijanec sigurnim mjestom za žene. 

 

 

 Točka 4. 

Odluka o donošenju Plana djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih 

nepogoda za 2024. godinu 

Plan djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

 



Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako želi skrenuti pozornost na 12. stranicu gdje za svaku 

godinu imate prirodne nepogode proglašene na području Općine Petrijanec. 2023. godinu 

imali smo proglašenu sušu i poplavu. Ako će biti kakva isplata biti će vjerojatno u 12. 

mjesecu. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Martin Evačić predlaže pošto je bilo nekoliko pukotina, a nekad su bile oznake u slučaju 

pucanja kanala na ambulanti, na Društvenom domu u Družbincu, možda da se obavijesti  

HEP da se ponovno te oznake postavi. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako možemo uputiti obavijest HEP-u. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 10 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o donošenju 

Plana djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu i 

Plan djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu. 

 

Točka 5. 

Odluka o isplati troškova za nekretninu u vlasništvu Općine Petrijanec 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako smo naslijedili kao ošasnu imovinu, nekretninu k.č.br. 

110/3, kuću s dvorištem, koja je imala dugovanja te je bio raspisan natječaj. Kuća je 

prodana, međutim pripali su nam i dugovi s kućom koji nisu veliki, 42,00 eura je Varkom 

d.o.o. i 254,90 eura je E.ON energija, te je to trebalo podmiriti. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 10 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o isplati troškova 

za nekretninu u vlasništvu Općine Petrijanec. 

 

Točka 6. 

Obavijest Varkom d.o.o. o otpisu potraživanja od Općine Petrijanec temeljem 

Sporazuma i Ugovora s Hrvatskim vodama Zagreb u razdoblju od 2005. do 2011. 

godine 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 



Načelnik Željko Posavec navodi kako će stariji vijećnici znati da smo raspravljali o tom 

dugovanju iz 2017. godine prema revizijskom izvješću. Varkom d.o.o. je obavijestio da je 

dugovanje koje je postojalo otpisano iz knjigovodstvene evidencije 2019. godine. Varkom 

d.o.o. je dostavio knjigovodstvenu karticu iz koje se vidi da duga Općine Petrijanec prema 

Varkom d.o.o. više nema. 

Prema revizijskom izvješću na dan 30. lipnja 2017. godine Općina Petrijanec u svojim 

knjigovodstvenim evidencijama nije imala iskazanu obvezu za sufinanciranje komunalne 

infrastrukture, a koju je Varkom d.d. u postupku nezavisnog usuglašavanja salda 

potraživanja i obveza iskazao u iznosu od 1.409.563,15 kuna kao potraživanje za 

sufinanciranje komunalne infrastrukture temeljeno na Sporazumu o sufinanciranju izgradnje 

kapitalnih građevina sustava odvodnje otpadnih voda u Varaždinskoj županiji – zapad, u 

2002., 2003., 2004. i 2005. godini. Osim toga duga podsjećam vijećnike i na Dodatak za 

investicije – otpad koji je evidentiran također revizijskim izvješćem na dan 30. lipnja 2017. 

godine: 

Općina Petrijanec i Varkom d.d. Varaždin sklopili su Ugovor br. 199/04 dana 29.7.2004. 

godine i I dodatak ugovoru br. 199/04 – 225/06 (poslan Općini Petrijanec 16.5.2006. godine) 

sukladno kojima se sredstva „dodatak za investiciju – otpad“ u iznosu od 148,95 kn/tona 

iskazuju kao prihod Općine Petrijanec. Iznos dodatka za korisnike izračunava se na osnovu 

ukupnih skupljenih količina otpada i zapremnine posuda svakog pojedinog korisnika. Iznos 

nije fiksan i mijenja se svaki mjesec zavisno o navedenim parametrima. 

Sredstva će se utrošiti temeljem odluke Općine Petrijanec za investicije u djelatnosti obrade 

otpada ili za isplatu cijene trajnog zbrinjavanja otpada počevši od 1.4.2005. godine. 

Visina dodatka može se izmijeniti na zahtjev nadležnog tijela Općine Petrijanec, a Općina 

Petrijanec je u obvezi u potpunosti podmiriti troškove naknadnog trajnog zbrinjavanja 

komunalnog otpada. Varkom d.d. Varaždin obvezuje se izvršiti fakturiranje na zajedničkom 

računu za skupljanje, odvoz, te obradu i privremeno skladištenje otpada, pri čemu će se 

visina dodatka na računu zasebno iskazati. 

Sredstva prikupljena s osnova dodatka Varkom d.d. se obvezuje evidentirati na posebnom 

kontu, a izvještaj o visini fakturiranih i naplaćenih sredstava dodatka Varkom d.d. se 

obvezuje dostaviti Općini Petrijanec najkasnije 15 dana po proteku tromjesečja. Za 

obavljanje poslova obračuna, fakturiranja i evidencije odobrava se Varkomu d.d. 3% od 

ukupno naplaćenih sredstava dodatka. 

Sukladno knjigovodstvenoj evidenciji Općine Petrijanec sredstva dodatka za investicije – 

otpad naplaćena su od Varkoma d.d. (temeljem zahtjeva Općine Petrijanec od 6.12.2013. 

godine) u iznosu od 438.757,68 kn dana 16.12.2013. godine i evidentirana u okviru prihoda 

poslovanja – naknada dodatka za investicije – otpad. Dana 2.9.2014. godine po istoj je 

osnovi naplaćeno od Čistoće d.o.o. Varaždin 12.095,50 kn. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je Općinsko vijeće 

primilo na znanje Obavijest Varkom d.o.o. o otpisu potraživanja od Općine Petrijanec 

temeljem Sporazuma i Ugovora s Hrvatskim vodama Zagreb u razdoblju od 2005. do 2011. 

godine, te se donosi sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec je primilo na znanje Obavijest Varkom d.o.o. o 

otpisu potraživanja od Općine Petrijanec temeljem Sporazuma i Ugovora s Hrvatskim 

vodama Zagreb u razdoblju od 2005. do 2011. godine. 



Točka 7. 

Potrošnja energenata u javnim objektima na području Općine Petrijanec 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako imate prikazanu potrošnju energenata po društvenim 

domovima zasebno. Na zgradu Općine trošimo tri puta manje nego na bilo koji društveni 

dom gdje imamo plin. U 2023. godini u prvih 10 mjeseci potrošili smo više novaca na 

energente nego u 2021. godini. 2019. i 2020. godina nisu relevantne zbog korone. U 2022. 

godini smo na društvene domove i potrošnju energenata potrošili 25.000,00 eura. Na drugom 

papiru prikazano je za općinsku vijećnicu, zdravstvenu ambulantu. Najzanimljivija je javna 

rasvjeta, po mjesecima i po mjestima. 

Javna rasvjeta je najskuplja u Novoj Vesi Petrijanečkoj i Zelendvoru. Ta naselja nemaju led 

rasvjetu. U 2024. ćemo vjerojatno u proračun predložiti led rasvjetu za Zelendvor i Novu Ves 

Petrijanečku. Potrošimo preko 80.000,00 eura godišnje samo na energente. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Matija Košić navodi: „Znači da se ledice isplate.“ 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako se u Novoj Vesi rano upali rasvjeta. 

 

Matija Košić pita: „Da li se vura baždari za potrošnju električne energije?“ 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako redovitim servisom da. 

 

Matija Košić navodi: „Nova Ves je povećanje 300%, zato pitam, dal su dobro izmjerili?“ 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako u Novoj Vesi sjena prvo dolazi te se senzor odmah 

uključi i prije se upali rasvjeta. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je Općinsko vijeće primilo na 

znanje informaciju o Potrošnji energenata u javnim objektima na području Općine Petrijanec, 

te se donosi sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec je primilo na znanje informaciju o Potrošnji 

energenata u javnim objektima na području Općine Petrijanec. 

 

Točka 8. 

Demografska slika Općine Petrijanec, broj živorođene djece po naseljima za razdoblje 

od 2005. - 2021. godine i živorođena djeca po općinama Varaždinske županije 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako su tu dvije tablice, zatraženo je od Državnog zavoda 

za statistiku za Varaždinsku županiju broj živorođene djece od 2005. godine i od 2005. 

godine broj živorođene djece po naseljima. U prvom redu je postotak broja rođene djece po 

naseljima u odnosu na ostala naselja. Za naša naselja je postotak između 70 i 80, za 2021. 



godinu je 83%, za 2022. godinu nemamo podatke. Podaci su se tražili zbog Područne škole. 

U Novoj Vesi Petrijanečkoj će se dograditi škola i uvesti jednosmjenska nastava. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je Općinsko vijeće 

primilo na znanje informaciju o Demografskoj slici Općine Petrijanec, broj živorođene djece 

po naseljima za razdoblje od 2005. - 2021. godine i živorođena djeca po općinama 

Varaždinske županije, te se donosi sljedeći: 

 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec je primilo na znanje informaciju o Demografskoj 

sliki Općine Petrijanec, broj živorođene djece po naseljima za razdoblje od 2005. - 

2021. godine i živorođena djeca po općinama Varaždinske županije. 

 

 

 Točka 9. 

Odluka o usvajanju Izvješća o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa i 

drugim razlozima osnovanosti pokretanja postupka izrade 3. izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Općine Petrijanec 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako su se u 2021. godini donijele izmjene i dopune 

Prostornog plana uređenja Općine Petrijanec. Imamo već nekoliko zahtjeva, vjerujem da će 

ih biti više. Nekoliko stvari treba riješiti i u općini oko dječjeg vrtića, sportskog centra u 

Majerju, negdje gdje ćemo staviti i solarnu elektranu i reciklažno dvorište. Tu su pripremljena 

četiri zahtjeva od općine i četiri privatna zahtjeva. Vjerojatno će biti prijavljeno na Ministarstvo 

prostornoga uređenja, izrada tog prostornog plana. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Matija Košić pita: „Znači da ipak ne bude dječjeg vrtića u Novoj Vesi?“ 

 

Načelnik Željko Posavec navodi da je to zbog dječjeg vrtića u Petrijancu. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 10 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o usvajanju 

Izvješća o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa i drugim razlozima 

osnovanosti pokretanja postupka izrade 3. izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Općine Petrijanec. 

 

 

 

 

 



Točka 10. 

Pitanja i prijedlozi 

 

Matija Košić pita: „Ja bi htio pitati za konkretno pojašnjenje oko kanalizacije, jer u našem 

lijepom mjestu kruže neke informacije, neke poluinformacije, neke dezinformacije dal se 

kućanstva mogu spojiti na kanalizaciju i koristiti? Je li sve riješeno?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Vani (na oglasnim pločama i internetskim stranicama 

općine Petrijanec www.petrijanec.hr) smo dali obavijest o mogućnosti priključenja na sustav 

kanalizacije za naselja Družbinec, Strmec Podravski, Zelendvor, Nova Ves Petrijanečka i dio 

Petrijanca, unutra piše da se svi mogu spojiti, 742 priključka. Varkom d.o.o. ne radi kućne 

priključke, dalje (po dvorištu) si morate raditi sami. Varkom d.o.o. će poslati službenu 

obavijest da se morate priključiti (zajedno s računima). 

 

Matija Košić pita: „Kad ide naplata korištenja kanalizacije?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Prema riječima Varkoma d.o.o. od 1.1.2024. godine.“ 

 

Marijan Ljubić pita: „Kada je bila šteta od tuče u Zelendvoru je bila oštećena autobusna 

stanica, zašto se nije to popravilo? Nestala je oglasna ploča, prehitila se nakon nevremena i 

onda ju je netko maknuo.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Budemo rekli komunalnom redaru neka sredi 

autobusnu stanicu i oglasnu ploču.“ 

 

Matija Košić pita: „Da li se moraju riješiti svinje do određenog roka, s obzirom na 

informacije?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Nismo dobili nikakve službene informacije o tome.“ 

 

Točka 11. 

Razno 

 

Pod točkom Razno nije bilo pitanja. 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić zaključuje rad 25. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Petrijanec u 20.17 sati. 

 

 

Zapisnik se usvaja na ____sjednici Općinskog vijeća Općine Petrijanec ______________. 

 

 

Zapisničarka:         Predsjednik Općinskog vijeća 

Ankica Košić                         mr. sc. Martin Evačić, v. r. 

 

 

http://www.petrijanec.hr/


PRILOG: 

1. Zapisnik sa 24. sjednice Općinskog vijeća od 14. rujna 2023. godine 

2. Odluka o kupnji zemljišta k.č.br. 100/38 k.o. Majerje 

3. Rezolucija o proglašenju Općine Petrijanec sigurnim mjestom za žene 

4. Odluka o donošenju Plana djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 

2024. godinu 

Plan djelovanja Općine Petrijanec u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

5. Odluka o isplati troškova za nekretninu u vlasništvu Općine Petrijanec 

6. Odluka o usvajanju Izvješća o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa i drugim 

razlozima osnovanosti pokretanja postupka izrade 3. izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja Općine Petrijanec 

 


